
Referat	fra	styremøtet	16.	april	2024.		

	

Tilstede:	Atle,	Øyvind,	Roar,	Ernst	Arne,	og	Lena.		

	

Sak	 Drøfting	 Ansvar	
Grøft	ved	Vestsideveien	80	 Bruserud	har	grøftet	og	ordnet	veien	ved	

Vestsideveien	80.	Atle	har	snakket	med	Fru	Feder	
angående	grøfting	inne	på	hennes	eiendom.	Dette	har	
blitt	bra,	vannet	renner	fint	på	innsiden	og	utsiden	av	
veien	og	veien	tørker	fint.	Her	må	det	asfalteres.		

Atle	og	Ernst	
Arne	

Asfalt		 Vi	tar	en	befaring	og	ser	hvilke	strekninger	som	må	
utbedres.	Ernst	Arne	merker	opp	og	sjekker	pris	på	
asfalt	og	fresing	der	det	er	behov	for	det.		

Styret/Ernst	
Arne	

Kontingent	 Veikontingent:	Forslag	å	øke	den	til	1200	
Velkontingent:	Forblir	uendret	

Styret	

Kummer/hull	i	plen	ved	
hytte	i	krysset	ved	
Østsideveien/Vestsideveien	

Styret	tok	en	titt	på	kummene/hullene	ved	plenen,	de	
er	ikke	pene,	men	heller	ikke	så	dype.	Så	vi	lar	det	
være	som	det	er.		

Styret	

Regnskap	og	budsjett	 Vi	foreslår	å	sette	av	400	000	oppgradering	av	vei.	 Styret/Tone	
Stolpe	og	basketkurv		 Vi	bytter	stolper	når	vi	får	tak	noen	som	egner	seg,	evt	

bestiller	det	vi	trenger.	Da	bytter	vi	også	lys	på	
stolpene.	Vi	henger	opp	kurvene	på	de	nye	stolpene	
litt	høyere	(sjekker	målene	de	bør	være).	I	tillegg	
henger	vi	opp	en	kurv	litt	lavere	på	ballveggen	slik	at	
de	passer	ulike	brukere.		

Ernst	Arne	

Skøytebrygga	 Roar	sjekker	om	det	trengs	en	dugnad	der.		 Roar	
Kantklipping	 Lena	bestiller	Empus	og	håper	de	har	mulighet	til	å	

komme	i	slutten	av	juni.		
Lena	

Årsmøte		 Lena	skriver	utkast	til	årsberetning	og	innkalling	til	
årsmøtet.	Lena	hører	med	Tone	om	hun	har	mailliste	
til	alle	medlemmer	så	kan	vi	sende	ut	innkallingen	der	
i	tillegg	til	å	henge	opp	på	oppslagstavlene.	Forslag	fra	
styret	er	å	øke	veiavgift	for	2025	til	1200,	
velkontigenten	blir	uendret.		

Lena	

Neste	møte	 Torsdag	23.	mai	kl	1900	på	Skøytebrygga	 	
	

Ref.	Lena	

	

	


